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Az 1998-ban a JATE ÁJTK-n végzett jogász évfolyam tagjai a diplomaszerzés óta már 
több szűkebb és szélesebb körű évfolyamtalálkozót megéltek. Saját belső kapcsolati 
adatbázisuk van, hozzájuk kötődik egy tehetséges hallgatókat támogató ösztöndíj 
létrehozása, és novemberi találkozójukon már saját évfolyampólót is viseltek. Hogy mi a 
titka a példaértékű összetartásnak, arról Dr. Kárpáti Józseffel beszélgettünk.

„Már az egyetemi évek alatt is elég összetartó csapat voltunk. 
szoros bArátságok szövődtek, Amelyek kisebb szigetekben, munkA- és 
bAráti kApcsolAtokbAn, földrAjzi AlApon tovább éltek, átszőtték Az egész 
országot. kétségtelen, hogy hosszú időre volt szükség, Amíg újrA Az egész 
évfolyAmot össze lehetett kovácsolni, jó lett volnA már hAmArAbb is lépni 
ez ügyben.” – mondtA el dr. kárpáti józsef. 
Nagyon pozitívnak tartja, hogy bizonyos csapatformáló emberek, 
akik annak idején az évfolyam motorját adták, továbbra is elérhetők 
maradtak és mindig mozgósítani tudták a környezetüket, ma is 
össze tudják kötni a megmaradt szigeteket. Muszáj volt azonban 
néhány szervezőnek is felvállalnia a terheket és mozgatnia a 
szálakat, ellenkező esetben egy ilyen léptékű összefogás nem lett 
volna összehozható. A jogász-közgazdász arra is büszke, hogy 
közösen olyAn sAját AdAtbázist hoztAk létre, Amelynek köszönhetően 
mindAnnyiAn el tudják érni egymást.
Felidézte az első teljes körű, 2013-as találkozót és a 2014. évit, amikor 
közösen utaztak Brüsszelbe, hogy meglátogassák egyik európai 
parlamenti képviselő évfolyamtársukat. 2015 novemberében 
szervezték a harmadikat, amire már évfolyampólót is csináltattak. 
Már tervezés alatt áll 2016-ra egy közös utazás a Baltikumba, ahol 
diplomatává lett volt évfolyamtársuk várja őket programokkal. A 
teljes körű találkozókon kívül az évfolyam egyes részei folyamatos 
kapcsolatban vannak egymással, esetenként máig tartó szoros 
kapcsolatok, keresztszülői, házastársi szálak szövődtek köztük. 
A közösség tAvAly hozott létre egy évenként odAítélésre kerülő ösztöndíjAt 
„jAte ájtk 1993-1998” elnevezéssel. Az anyagi támogatók 
elsősorban azok, akik úgy érzik, nagyon sokat köszönhetnek az 

egyetemnek, a Karnak. „Azért csatlakoztunk sokan Görög Márti 
kezdeményezéséhez, mert úgy éreztük, ha valamit tudunk az 
összefogás révén tenni ilyen létszámmal, szervezett keretek között, 
akkor az egy ösztöndíj létrehozása, anyagi támogatás egy tehetséges 
joghallgató részére. – mesélte a csoport motivációjáról.

Az ösztöndíj kapcsán az egyetemi éveket felidézve elmondta, 
számára a régi öregek közül Molnár Imre római jog professzor 
volt az egyik legemlékezetesebb és legszigorúbb oktató, akit 
ugyanakkor mindenki szívesen hallgatott. Nagy Károly nemzetközi 
jog professzort pedig már akkoriban élő legendaként emlegették, 
akivel ők hallgatóként még napi kapcsolatban állhattak.
Dr. Kárpáti József büszkén jellemezte évfolyamukat, mint sikeres pá-
lyát befutott közösséget, amelynek számos tagja ismert politikussá, 
vezető közigazgatási szakemberré, más területeken is sikeres em-
berré vált (például olimpikon vízilabdázóként), illetve a klasszikus 
jogi pályákon haladva elismert ügyvéddé, vagy sikeres ügyésszé, 
bíróvá vált. Bárhogyan is alakult a karrierjük, az egyetemi éveknek 
nagyon sokat köszönhetnek. Úgy érzi, évfolyama 

„ezzel is az Évfolyam összetartozását És a szegedi 
jogi kar iránti tiszteletünket szeretnÉnk 

kifejezni.”

kifejezetten ÉrtÉkes Életet tudott felÉpíteni magának 
annak köszönhetően, hogy a szegedi jogi karra járt.


